
pRoroKoLL FRA ÅnsuøTn r BLoMMENHoLM vEL
onsdag 20. mars2024 kl. 19.00 - 21.00

Vedlagt protokollen følger informasjon om kvistinnsamlingen fra 18. april - 4. mai2024.
Presentasjoner holdt av formannen for årsmøtet er lagt ut på hjemmesidene våre. Det sanlme
er presentasjonen fra Statens Vegvesen om El8 med utvalgte kommentarer gitt i møtet.

Møtet ble holdt i Blommenholm skoles musikksal, og over 50 medlemmer var møtt frem.

Saker til behandling:

1. Godkiennins av innkalling og dagsorden. vals av møteleder. sekretser og to personer
til å underteene protokollen.

. Innkalling og dagsordenble godkjent
o Charles Jensen ble valgt til møteleder
o Morten Østby-Deglum ble valgt til sekretær
. Til å undertegne protokollen ble valgt Ragnhild Dagen og William Roll

2. Årsberetnins 2023
Beretningen var distribuert sammen med innkallingen til møtet. Formannen giennomgikk
fusberetningen i hovedtrekk basert på presentasjonen som ble vist i møtet og som er
tilgfengelig på våre hjemmesider. Det ble stilt flere spørsmål som ble besvart i møtet. Disse
var særlig knyttet til trafikksituasjonen og forbedringer knyttet til dette. Det henstilles nok en
gang om å begrense parkering i veiene i området. Videre kom det en henstilling om å unngå
larm på helligdager. Formannen minte her på at etter <<Lov om helligdagsfred» så skal larm
unngås på helligdager mellom k1.00 og 1d.24. Det kom også noen andre innspill, og det ble
notert av formannen.

Årsberetningen ble godkjent ved akklamasjon.

3. Reenskap 2023 med revisionsberetnine
Formannen redegiorde for de vililigste delene av regnskapet og budsjettet. Regnskapet og
budsjett ble godkjent av årsmøtet.

4. Fastsettelse av kontinsent for 2024
Årsmøtet vedtok at kontingenten beholdes som i fior på kr. 40A,- for
eneboliger/tomannsboliger og næringsbygg, og kr. 300,- for leiligheter.

Postadresse: Postboks 180, 1300 Sandvika E-post: chaj en@cinline.no



5. Vale
Alex Holst presenterte valgkomitdens forslag. Forslagene ble klappet inn.
Styret består av:

Styremedlemmer
Charles Jensen, Formann
Atle Skattebøl
Christine Munch
Tonje Berntsen
Ole Heinz
Øystein Sverre

Varamedlemmer
Ingeborg Sæter
Liv Forberg Laukholm

Revisorer
Leif Arnold Thomas
Jørgen Berg

Valgkomitd
Alex Holst
Ole Sandbo
Marlin Aasbø

Tomtestubben 5B
Gamle Drammensvei 192
Gamle Drammensvei 196
Halvorsens vei 10

Tomtestubben 15

Preståsen 22

Stasjonsveien 5I}
Bjerkåsen 16

Bjerkåsen 15

Homans vei 12

Homans vei2l
Blommenholmveien 4
Halvorsens vei 3

Valgt til2026
Valgt tiI2026
Valgt t112026
Valgt til2025
Valgt ttl2025
valgt til2025

Valgt til2025
valgt til2025

Valgt til2025
valgt til2025

Valgt til2025
Valgt tll2025
Valgt til2025

Etter en kort pause med servering av kaffe og Ringerikskringle fortsatte årsmøtet ved at to
representanter for Statens Vegvesen redegjorde for E18 prosjektet, prosjektdirektør Tom
Hedalen og planleggingsleder Kari Floten. Det ble en god dialog med medlemmene og rikelig
med tid til å stille spørsmåI. Presentasjonen med utvalgte kommentarer blir lagt på
hjemmesidene våre. Der finner du også utvalgl kontaktinformasjon ved behov for dialog.

Møtet ble avsluttet kl21.00.

?/0ø,tr
Ragnhild William Roll

Postadresse: Postboks 180. 1300 Sandvika E-post: chaj en@cinline.no


